
• Sep – Oct 2022 : To submit application and attend Selection Interview 申請及面試
• Nov 2022 : To attend Leadership Training 培訓活動
• Jan – May 2023 : To organise on-campus and online Integrity Promotion Activities 

籌辦校內及網上誠信推廣活動
• Jun 2023 : To attend Closing Event cum i-League Annual Gathering 

閉幕禮暨「愛‧廉結」周年聚會^

Content 計劃內容

• Enrolment form can be obtained from the website of the HKUST Connect 
(https://connect.hkust.edu.hk/)
報名表格可於科大侍學行網頁(https://connect.hkust.edu.hk/)索取

• Return the completed enrolment form to HKUST Connect at Room 4334 (Lift 3), Dean of 
Students‘ Office or email to connect@ust.hk on or before 5 Oct 2022 
請於2022年10月5日或之前，將填妥的表格交回科大侍學行(學務⾧辦公室4334室(3號電梯))或
電郵到 connect@ust.hk

Application 申請方法

• Ms Vanessa Leung (HKUST Connect)
梁凱妍小姐 (香港科技大學科大侍學行)
Tel 電話 : 2358 8455 
Email 電郵 : savanleung@ust.hk 

• Ms Katrina Kwok (ICAC Regional Office (Kowloon East/Sai Kung)
郭凱欣小姐 (廉政公署東九龍及西貢辦事處)
Tel 電話 : 2899 3771
Email 電郵 : khykwok@crd.icac.org.hk

Enquiries 查詢

^ i-League is a network formed by all ICAC Ambassadors over the years
「愛‧廉結」由歷屆廉政大使組成以維持聯繫

* Most of the activities will be conducted in Cantonese 
大部份活動將以粵語進行

Participants of The Hong Kong Award For Young People can fulfill requirement of Service Section by joining the programme.  
香港青年獎勵計劃參加者可透過此活動完成服務科的要求。

• Full-time undergraduates全日制本科生

Who can join申請資格


